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Power Sky

Picture Description1)

A dramatic landscape photograph featuring a power line pole silhouetted against a fiery sunset, with a
dark field in the foreground.

Analysis1)

This striking photograph captures a vibrant sunset silhouette of the landscape. A tall utility pole stands
prominently against a fiery sky, dominating the horizon with its stark presence. The sun’s radiant
glow, transitioning from a deep orange to a brilliant yellow, casts long, dramatic shadows across the
foreground. A single tree on the left adds a touch of solitude and scale to the scene. The intense color
palette, emphasizing contrasting hues, creates a dramatic and somewhat apocalyptic atmosphere.
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000355 - Power Sky

Picture Data

Type / Size By Web Link

Exposure Digital Frank Titze
Developing — —
Enlarging — —
Scanning — —
Processing Digital Frank Titze

Exposure Processing Published

Dates 08/2012 08/2012 08/2012

Width Height Bits/Color

Original Size 7560 px 4340 px 16

Ratio ca. 1.74 1 —

Exposure 24x36 mm

Location —

Title (German) Power-Himmel

Remarks

1)Text is AI generated - NOT reviewed and/or corrected
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      A dramatic landscape photograph featuring a power line pole silhouetted against a fiery sunset, with a dark field in the foreground.
    
    
      Ein dramatisches Landschaftsfoto mit einer Stromleitungssäule, die sich gegen einen feurigen Sonnenuntergang abhebt, mit einem dunklen Feld im Vordergrund.
    
    
      This striking photograph captures a vibrant sunset silhouette of the landscape. A tall utility pole stands prominently against a fiery sky, dominating the horizon with its stark presence. The sun's radiant glow, transitioning from a deep orange to a brilliant yellow, casts long, dramatic shadows across the foreground. A single tree on the left adds a touch of solitude and scale to the scene. The intense color palette, emphasizing contrasting hues, creates a dramatic and somewhat apocalyptic atmosphere.
    
    
      Diese eindrucksvolle Fotografie fängt eine lebendige Sonnenuntergangssilhouette der Landschaft ein. Ein hoher Strommast steht markant vor einem feurigen Himmel und dominiert den Horizont mit seiner starken Präsenz. Das strahlende Leuchten der Sonne, das von einem tiefen Orange zu einem leuchtenden Gelb übergeht, wirft lange, dramatische Schatten über den Vordergrund. Ein einzelner Baum auf der linken Seite verleiht der Szene einen Hauch von Einsamkeit und Größe. Die intensive Farbpalette, die kontrastierende Farbtöne hervorhebt, erzeugt eine dramatische und etwas apokalyptische Atmosphäre.
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